
PROCES - VERBAL
Încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Sector 6

din data de 20.12.2021

Lucrările  şedinţei  au  început  la  ora  10:00  și  s-au  desfășurat  on-line,  în  sistem  de
videoconferință, prin aplicația WEBEX. Accesul s-a făcut folosind invitația de participare (link)
transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local.

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenți 24 de
consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție. Lipsește dl Bordei Niculaie, dl Enache
Adrian Nicolae și  dl Volintiru Cătălin.

Convocarea membrilor Consiliului  Local al  Sectorului  6 s-a  făcut în scris  în temeiul
dispoziţiilor art. 133 alin. (2) lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. b) și alin. (5), art. 135,
art.  155 alin.  (1) lit.  b) şi  lit.  e) și  ale art.  196 alin.  (1) lit.  b) din Ordonanţa de Urgență a
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
invitația la ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia.

Proiectul ordinii de zi a ședinței extraordinare a consiliului local s-a adus la cunoștința
locuitorilor Sectorului 6  prin publicare în ziarul România Liberă la data de 17-19.12.2021, prin
afișare  la  sediul  instituției,  pe  site-ul  instituției  la  adresa  www.primarie6.ro,  la  secțiunea
Proiecte de hotărâre și pe pagina de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6.

Nr.
crt.

Comisii de
specialitate C.L.

Sector 6

PROIECT ORDINE DE ZI

1.
nr.1, nr. 4 și nr. 5

Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  burselor  școlare  și  cuantumul
acestora pentru semestrul I an școlar 2021-2022 pentru elevii cuprinși în
învățământul  preuniversitar  de  stat  din  unitățile  de  învățămînt
preuniversitar de stat din Sectorul 6.

Dl Demirel Spiridon, Secretarul general  al  Sectorului  6:  Bună ziua,  doamnelor și
domnilor consilieri! Vom începe ședința de astăzi cu efectuarea prezenței. Sunt prezenți 24 de
consilieri din  27 de consilieri locali în funcție. Lipsesc dl Bordei Niculaie, dl Enache Adrian
Nicolae și  dl Volintiru Cătălin.

D-le președinte, aveți cuvântul!
Dl  Lucian  Dubălaru,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,  d-le  Secretar  general!

Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri! Ședința de astăzi a fost convocată prin dispoziția
d-lui  primar,  nr.  2947/16.12.2021  și  a  fost  publicată  în  ziarul  România  Liberă  din  data  de
17-19.12.2021. 

Supun  la  vot  ordinea  de  zi  nr.  2947  din  16.12.2021.  Voturi  ,,împotrivă”?  Nu
sunt. ,,Abțineri”? Nu sunt „abțineri”. Voturi ,,pentru”? Cu 24 de voturi ,,pentru”, ordinea de zi  a
fost aprobată. 

Avem un singur punct pe ordinea de zi fiind ședință extraordinară: Proiect de hotărâre
privind aprobarea burselor școlare și cuantumul acestora pentru semestrul I an școlar 2021-
2022 pentru elevii cuprinși în învățământul preuniversitar de stat din unitățile de învățămînt
preuniversitar de stat din Sectorul 6.
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Discuții dacă sunt, vă rog? Dacă nu sunt discuții, supun la vot proiectul.
Voturi  ,,împotrivă”?  Nu  sunt  voturi  ,,împotrivă”.  ,,Abțineri”?  Nu  sunt  ,,abțineri”.

Voturi ,,pentru”? Cu 24 de voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.
Vă mulțumesc frumos!
D-na Simona Valentina Butacu, consilier local: Dl președinte, o secundă, vreau și eu

să intervin. Aș vrea să știu, dacă ne poate spune cineva, când vor fi date bursele, pentru că
primesc foarte multe reclamații din partea parinților, cum că nu sunt primite la timp. Care este
estimarea, când se vor primi bursele în sectorul 6?

Dl Lucian Dubălaru, președinte de ședință: Mulțumesc, d-na Butacu! Este cineva din
executiv sau dl viceprimar ? 

Dl  Alexandru  Valeriu  Gâdiuță,  Viceprimarul  Sectorului  6:  Bună  dimineața!  În
această săptămână vor fi virate o parte dintre burse, urmând ca la începutul anului să fie virate
restul sumelor, în funcție și de adresele care au venit din unități și de disponibilul de bani. Ce aș
dori să menționez, că în anii anteriori bursele nu erau plătite decât în prima parte a anului, deci
nu erau plătite la final de an cum le plătim acum, nici măcar o parte, ci erau plătite în anul
următor.

D-na Simona Valentina Butacu: Dl viceprimar, lăsați ,, greaua moștenire”. Haideți să
nu mai vorbim despre trecut.

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Vă spun că în anul acesta asistăm, din punctul meu de
vedere, la o premieră fericită, faptul că o parte a burselor vom reuși să le plătim încă din acest
an, urmând ca, acesta este obiectivul pentru anul următor, să reușim să reducem și mai mult
decalajul.

D-na  Simona  Valentina  Butacu: D-le  viceprimar,  este  primul  an  în  care  primesc
e-mailuri și reclamații de la cetățenii din sectorul 6, cum că nu s-au primit bursele. Deci, ceea ce
încercați dvs. să insinuați este total neadevărat. În anii precedenți bursele au fost date la timp.

Dl Constantin Tomescu, consilier local: Dl viceprimar, sunteți într-o gravă eroare, nu
știu ce faceți dvs. pe acolo, dar sunteți într-o gravă eroare, ca să puteți să dați burse, anul școlar
trebuie să fie încheiat,  deci nu puteți să estimați dvs. ce elev poate să ia la începutul anului
bursele. Deci, lasați vrăjeala asta că noi plătim înainte, că nu ține.

Dl Alexandru Valeriu Gâdiuță: Dacă îmi permiteți, cred că dvs. vă aflați acum într-o
eroare, noi ne bazăm pe niște adrese care vin de la inspectoratul școlar, adrese care au ajuns deja
și care și în anii anteriori ajungeau.

Dl Constantin Tomescu: Nu la începutul anului școlar, că nu are Inspectoratul Școlar
previziunea elevilor care se vor califica la burse. Pe de altă parte, vă rog frumos să vă mai
consultați un pic cu legea când veniți și ne spuneți ,,boroboațe”.

Dl  Alexandru  Valeriu  Gâdiuță:  D-le  Tomescu,  întâmplarea  face  că,  chiar  ne-am
consultat cu legea, avem adresele de la Inspectorat, în baza cărora vom face plățile, deci, avem
tot ce ne trebuie pentru a putea face plățile, încă de pe acest an.

Dl Constantin Tomescu: Dl Gâdiuță,...

Discuții ...suprapuse...

Dl Alexandru Desculțescu, consilier local:  Dl președinte, ce discuții avem aici? Fac
parte din ordinea de zi discuțiile acestea? Am avut un punct de vedere pe ordinea de zi, s-a votat,
ce  tot  atâta  mai  discutăm?  Intervine  fiecare  când  vrea,  suntem  la  piață,  luați  cuvântul  și
interveniți doar dacă vi se dă cuvântul, nu așa, fiecare când vrea.

D-na Simona Valentina Butacu: Discuțiile sunt pe ordinea de zi.
Dl Alexandru Desculțescu:  Păi dacă s-a votat deja? Înțeleg că la o astfel de ședință

extraordinară nu se mai pun alte puncte pe ordinea de zi. S-a încheiat punctul de pe ordinea de zi
când s-a votat.

D-na Simona Valentina Butacu: Nu sunteți coerent.
Dl Alexandru Desculțescu:  D-na Butacu, dvs. care nu vreți să intervină nimeni când

vorbiți, vorbiți și dvs. la fel, atunci când vi se dă cuvântul, nu mai interveniți peste dl Tomescu și
peste dl Gâdiuță, lăsați-i să vorbească, indiferent ce spun și apoi veniți și spuneți părerea dvs.,
dar dacă vi se dă cuvântul.

D-na Simona Valentina Butacu: Dar dvs. ați solicitat cuvântul acum?
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Dl Alexandru Desculțescu: Nu, nu am solicitat cuvântul, tocmai pentru că și dvs. faceți
același lucru și când vi se întrerupe cuvântul, atunci le reproșați altora. Vă rog frumos să fiți
consecventă! Dl președinte, moderați această ședință, vă rog!

Dl Lucian Dubălaru: Ok! Are dreptate dl Desculțescu, neavând întrebări și interpelări, o
să închid ședința aici. Vă doresc o după-amiază plăcută și ne vedem mâine la ora 17:00, fizic, în
sala de ședințe. Vă mulțumesc frumos!

 

Preşedinte de ședință,                                         Secretar General al Sectorului
6,
    Lucian Dubălaru                                                          Demirel Spiridon
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